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Abstract (en)
[origin: CA3016294A1] The invention relates to a covering element (10, 30) for walls, floors, ceilings or an outdoor area, comprising a base board
(12) having a mineral material, the front face of said base board being provided with a decorative layer (20 - 24; 32). The covering element has
complementary recesses (16) and projections (14) on its lateral edges, said recesses (16) and projections (14) being formed on opposing lateral
edges (17, 19) such that they engage in one another when the covering elements lie adjacent to one another. The recesses (16) and projections are
arranged in the base board (12).

Abstract (de)
Die Erfindung betrifft ein Belagelement (10, 30) für Wände, Boden, Decken oder den Außenbereich, umfassend eine ein mineralisches Material
aufweisende Trägerplatte (12), welche auf ihrer Vorderseite eine polymerhaltige Dekorschicht (20 - 24; 32) trägt, welches Belagelement sich
an dessen Seitenkanten erstreckende komplementäre Ausnehmungen (16) und Vorsprünge (14) auf weist, wobei die Ausnehmungen (16)
und Vorsprünge (14) jeweils an einander abgewandten Seitenkanten (17, 19) ausgebildet sind, so dass diese bei nebeneinanderliegenden
Belagelementen ineinander greifen, welche Ausnehmungen (16) und Vorsprünge (14) in der Trägerplatte (12) angeordnet sind.
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